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INTERPELACJA 
 

w sprawie pielęgnacji zieleni wzdłuż ulicy Książęcej w Poznaniu 

 

W latach ubiegłych w pasie drogowym ulicy Książęcej posadzono drzewa. W tym 

roku jedno drzewo uschło na odcinku od ul. Orląt do ul. Św. Antoniego. Dlaczego jesienią 

nie wsadzono w to miejsce nowego drzewa? Mieszkańcy składają również wniosek 

o posadzenie 3 drzew na odcinku od pętli autobusowej Starołęka do ul. Orląt od strony 

pętli autobusowej, ponieważ większa liczba drzew na tym odcinku mogłaby utrudniać 

odpływ wód opadowych. 

W latach poprzednich żywopłot wzdłuż ulicy Książęcej był przycinany dwa razy do 

roku w połowie czerwca i pod koniec września. W tym roku zmieniono terminy cięcia na 

wcześniejsze, co skutkuje tym, że przez najbliższe pół roku żywopłot będzie nierówny. 

Mieszkańcy postulują o przywrócenie od 2017 roku starych terminów cięcia oraz o mocne 

przycięcie żywopłotu wzdłuż ul. Książęcej do wysokości 1,6 m jeszcze w tym roku w celu 

jego zagęszczenia przez nowe odrosty. 

 

Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 
 
 

 Z poważaniem 

                                                                                  
Zbyszko Górny 


